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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
refractories WORLDFORUM is the new technical and scientific journal for the entire refractories sector: production, application and further
development of high-temperature materials.

refractories WORLDFORUM addresses refractories professionals worldwide, i.e. in the production of refractories as well as in industries processing
and consuming refractories, suppliers (raw materials and additives) and plant and machine engineers.

refractories WORLDFORUM updates its readers on state-of-the-art processes and innovative technologies in the production and processing of
refractories and reports on applications in industrial kiln and furnace construction for the following sectors:

manufacture of iron and steel, non-ferrous metals, aluminium, cement, lime, glass and ceramics
manufacture of high performance composites and coatings
foundry, petrochemistry, power generation and
waste incineration
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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